



Referat kretsstyremøte #5 2018

Sted: Speiderhuset, Rakkestad
Dato/tid: 27/8 2018
Møteleder: Michael Zetterlund
Referent: Michael Zetterlund

Deltakerliste kretsstyre:

Gruppe	Representant	
Askim Speidergruppe	Michael Zetterlund (kretsleder)	X
Rakkestad	Jon Gunnar Olsen (styremedlem)	X
Spydeberg	Sigmund Thygesen (styremedlem)	X
Tomter	Morten Nygård (kasserer)	-
Trøgstad	Flemming Hansen (styremedlem)	X
Halden	Nora Andersen (vara)	-
Halden	Thomas F Karlsen (vara)	-

Referat

1. Konstituering av møtet
 - a. Valg av referent og møteleder
 - i. Michael valgt som referent
 - b. Godkjenning av innkalling
 - i. Innkalling godkjennes
2. Oppdatert økonomisk status
 - a. Generelt god økonomi. Kostnader og inntekter ligger godt an i forhold til vedtatt budsjett.
3. Gjennomførte aktiviteter siden forrige KS møte
 - a. NM i speiding
4. Kommende aktiviteter høsten 2018
 - a. **Rover 5-kamp 14-16/9**
 - i. Rovere fra Halden og Borg har planer om å dra
 - b. **Skrabberud skratten søndag 16/9**
 - i. Alle som ønsker å bli med fra ØØK er hjertelig velkommen. Passe alle aldre.
 - c. **Vandrertur #7**
 - i. Ansvarlig: Øystein Bøhler
 - ii. 28-30/9 (påmeldingsfrist 20/9)
 - iii. 18 plasser – først til mølla. 4 stk påmeldte pr dags dato.



d. Høstforum 13-14/10

- i. Arrangeres av Askim Speidergruppe på området rundt museet i Askim
- ii. Merke – Øystein lager merke og bestiller 75 stk
- iii. Informasjon og påmelding v Michael
- iv. Planlegging/kretsstyremøte fredag 12/10
- v. Forslag på tema
 1. Sosial ledersamling (formål, målgruppe, tidspunkt)
 - a. Målgruppe: rover og leder
 2. Kretskonkurransen «how to make kretskonkurransen fun again?»
 - a. Målgruppe: tropp og leder
 3. Rovere
 - a. Ved roverombudet (Askim)
 4. Terminliste og budsjett
 - a. Målgruppe: alle
 5. Kretsen rolle og oppgaver
 - a. Målgruppe: alle
 6. Speideren i samfunnet
 - a. Hva gjør din sp.gruppe for eller i ditt lokalsamfunn for andre enn speidere
 - b. Hjemmelekse som må forberedes før høstforum
 7. Uteliggermerke
 - a. Målgruppe: tropp og rover
 - b. Forslag fra Øystein Bøhler om å lage et eget ØØK uteliggermerke
 - c. Oppgaven er å definere nivåer/regler osv. for dette merket.
 8. Demokratiopplæring
 - a. Ikke tema, info og inspirasjon v/ Georg Smedhus for alle
 9. Kretsleir/regionsleir 2019
 - a. Ikke tema, kun info/inspirasjon, for eksempel under middagen eller annen samling
 10. Landsleir 2021
 - a. Ikke tema, kun informasjon om søknad og prosess



Tema	Tropp	Rover	Leder	Ansvarlig
Sosial ledersamling		x	x	
Kretskonkurransen «how to make kk fun again?»	x		X	Jon Gunnar
Roveraktiviteter		X		Askim roverlag
Terminliste	x	X	X	Morten
Budsjett	x	x	x	Morten
Kretsens rolle	x	x	x	Michael
Speideren i samfunnet	x	x	x	Michael
Overnattingsmerke	X	X		
Småspeideraktiviteter og tilbud			X	Lene
Demokrati				Georg Smedhus
Regionsleir				Michael
Landsleir				Georg/Michael
Baking	X			
Museet	x	x	x	v/ museet
Fortelling Kandersteg og Explorerer belt				v/ deltakerne
Valgkomitee				Bjørnar Kjellman og Christian Tefre



- e. **Peffkurs 1 - 27-28/10**
 - i. Trenger minst 2 frivillige ledere som kan ta ansvar for gjennomføring. Opplegg for peffkurs er vel dokumentert og kan lett gjennomføres også av de som ikke har gjort det tidligere.
 - ii. Kretsen etterlyser 2 frivillige. Må være på plass før slutten av september
- f. **Speiderforum 19-21/10**
 - i. Simen Thygesen (Spydeberg) og Ronja Sørensen (Fossekallen)
- g. **Roverforum 19-21/10**
 - i. Thomas Karlsen og Tana Meyer-Becker (Halden)
- h. **Speidertinget 2-4/11**
 - i. Simen Thygesen (Spydeberg), Anette Tefre (Tomter), Merete Nilsen (Rakkestad)
- i. **Juleavslutning for gruppeledere i desember**
 - i. Hvor: Høytorp fort,
 - ii. Når: forslag på 11/12
 - iii. Deltakere: kretsstyre, gruppeleder + 1
 - iv. Invitasjon må sendes i oktober
- 5. Kragenäs 2019
 - a. Kort oppdatering fra Michael som var på befaring sammen med Øystein Bøhler
 - b. Fakta
 - i. 29/6 til 6/7 2019
 - ii. Regional leir sammen med Romerike, Follo, Fredrikstad, Glåmdal, Oslo, ØØK
 - iii. ØØK ansvarlig for forsyning
 - iv. Makspris 2500,-
 - v. Fredrik Rossow fra Romerike krets er leirsjef
- 6. Speiderombud og lederombud
 - a. Vi trenger fortsatt leder og speiderombud. Noen som er klar for en ny utfordring? Speidersaken trenger DEG!
- 7. Utenlandsfond
 - a. Rest-tildeling søknadsfrist 1/11
- 8. Kretsting 2019



- a. Søndag 3. februar 2019
 - b. Rakkestad er teknisk arrangør.
9. Åpen post
- a. Arrangere NM i speiding på festningen i Halden (forslag fra Heidi)
 - i. KS støtter Halden og Fossekallen sp. gruppe hvis de ønsker å søke NM
 - ii. KS mener at kretsen ikke bør søke NM før vi har et speiderombud på plass
 - b. Roverjulebord 1-2/12 på speiderborgen. Info ligger på web. Invitasjon kommer
 - c. Liste over våre speidergrupper, hjemmesider og kontaktperson mangler på våre websider